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Abstract (en)
The assembly for providing a jet of liquid under pressure includes a nozzle (142) which is able to communicate with a cavity (140) through which
the material passes. The cavity is the position at which the liquid is put under pressure in order to form a controlled jet, and includes a stimulation
element (125) situated near to the nozzle to divide the jet into a series of elements. A device is provided to close the nozzle in the absence of jet
emission. This comprises a deformable element (150) placed between the stimulation element (125) and the nozzle. This is arranged to close the
nozzle when the control does not permit the emission of a jet, and open it when the jet is produced. The deformable element is able to adopt one of
two bi-stable positions, according to the pressure prevailing within the pressurising cavity (140).

Abstract (fr)
L'invention concerne un dispositif permettant l'émission de matière sous forme d'un jet par l'intermédiaire d'une buse (142), la buse pouvant
communiquer avec une cavité (140) du dispositif par où transite ladite matière et où elle est mise en pression pour permettre la formation du jet
sous l'effet de moyens de commande, des moyens de stimulation (125) étant situés à proximité de la buse pour fractionner le jet en une succession
d'éléments. Le dispositif comprend des moyens d'obturation de la buse en l'absence d'émission d'un jet de matière constitués par un organe
déformable (150), placé entre les moyens de stimulation et la buse, conçu et disposé pour obturer la buse lorsque les moyens de commande
n'autorisent pas l'émission d'un jet de matière et pour libérer la buse lorsque les moyens de commande autorisent l'émission d'un jet. <IMAGE>
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